

កត្តាពិពណ៌នាកម្រិតនិទ្ទេស	
លើសពីការរំពឹងទុក	សិស្សដែលមានលទ្ធផលនៅកម្រិតនេះ លើសពីការរំពឹងទុកក្នុងកម្រិតនិទ្ទេស ដោយបង្ហាញភាពស្ម័គ្រចិត្តខ្ពស់ក្នុងមុខវិជ្ជា។
បំពេញតាមការរំពឹងទុក	សិស្សដែលមានលទ្ធផលនៅកម្រិតនេះ បានបំពេញតាមការរំពឹងទុកក្នុងកម្រិតនិទ្ទេស និងសិក្សាទាន់តាមកម្មវិធីដើម្បីទទួលបានជោគជ័យនៅក្នុងនិទ្ទេសបច្ចុប្បន្នក្នុងមុខវិជ្ជានេះ។
បំពេញតាមការរំពឹងទុកដោយផ្នែក	សិស្សដែលមានលទ្ធផលនៅកម្រិតនេះ បំពេញតាមការរំពឹងទុកក្នុងកម្រិតនិទ្ទេសដោយផ្នែកខ្លះ ក្នុងមុខវិជ្ជានេះ។ ដោយពិគ្រោះយោបល់ជាមួយមាតាបិតា/អាណាព្យាបាលរបស់សិស្ស សាលារៀនគួរតែពិចារណាថាតើសិស្សត្រូវការជំនួយផ្នែកសិក្សាបន្ថែមដើម្បីជោគជ័យក្នុងមុខវិជ្ជានេះដែរឬទេ។
មិនបានបំពេញតាមការរំពឹងទុក	សិស្សដែលមានលទ្ធផលនៅកម្រិតនេះ មិនបានបំពេញតាមការរំពឹងទុកក្នុងកម្រិតនិទ្ទេស ទីនៅក្នុងមុខវិជ្ជានេះទេ។ សាលា ដោយមានការពិគ្រោះយោបល់ជាមួយឪពុកម្តាយរបស់សិស្ស/អាណាព្យាបាល គួរតែកំណត់ជំនួយសម្របសម្រួលផ្នែកអប់រំនិង/ឬការបង្ហាត់បង្រៀនបន្ថែមដែលសិស្សត្រូវការដើម្បីជោគជ័យក្នុងមុខវិជ្ជានេះ។
កំពុងរីកចម្រើន	សិស្សនៅកម្រិតនេះបានបង្ហាញ អំពីការយល់ដឹងដោយផ្នែកខ្លះក្រោមការរំពឹងទុកនៃកម្រិតនិទ្ទេស ចំពោះស្តង់ដារដែលបានជ្រើសរើស និងប្រធានបទអំពីចំណេះដឹងមូលដ្ឋានដែលមាននៅក្នុងក្របខណ្ឌកម្មវិធីសិក្សានៃរដ្ឋ Massachusetts សម្រាប់មុខវិជ្ជានេះ។ សិស្សនៅកម្រិតនេះកំពុងរៀនសូត្រចំណេះដឹង ជំនាញ និងគោលគំនិតថ្មីៗ។ សិស្សទាមទារការណែនាំ និងជំនួយតិចតួច ហើយការអនុវត្តរបស់ពួកគេមានភាពត្រឹមត្រូវជាមូលដ្ឋាន។
កំពុងអភិវឌ្ឍ	សិស្សនៅកម្រិតនេះបានបង្ហាញ អំពីការយល់ដឹងធម្មតាក្រោមការរំពឹងទុកនៃកម្រិតនិទ្ទេស ចំពោះស្តង់ដារមួយចំនួនដែលមានកំណត់ និងប្រធានបទអំពីចំណេះដឹងមូលដ្ឋានដែលមាននៅក្នុងក្របខណ្ឌកម្មវិធីសិក្សានៃរដ្ឋ Massachusetts សម្រាប់មុខវិជ្ជានេះ។ សិស្សនៅកម្រិតនេះទាមទារការណែនាំ និងជំនួយញឹកញាប់ ហើយការអនុវត្តរបស់ពួកគេមានកម្រិត និងមិនជាប់លាប់។
ការយល់ដឹង	សិស្សនៅកម្រិតនេះបានបង្ហាញ អំពីការយល់ដឹងតិចតួច អំពីស្តង់ដារ និងប្រធានបទអំពីចំណេះដឹងមូលដ្ឋានដែលមាននៅក្នុងក្របខណ្ឌកម្មវិធីសិក្សានៃរដ្ឋ Massachusetts សម្រាប់មុខវិជ្ជានេះ។ សិស្សនៅកម្រិតនេះទាមទារការណែនាំ និងជំនួយយ៉ាងច្រើន ហើយការអនុវត្តរបស់ពួកគេភាគច្រើនមិនត្រឹមត្រូវ។
មិនពេញលេញ	ភស្តុតាង និងព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់ មិនត្រូវបានបញ្ចូលមកក្នុងការវាយតម្លៃនេះដើម្បីអនុញ្ញាតឱ្យកំណត់កម្រិតសមិទ្ធផលនៅក្នុងមុខវិជ្ជានេះទេ។

ផ្នែកខាងលើនេះបង្ហាញពីកម្រិតនិទ្ទេសរួមរបស់កូនអ្នកក្នុងមុខវិជ្ជានីមួយៗនៃការវាយតម្លៃជាជម្រើស។ មុខវិជ្ជាក្នុងតេស្ត MCAS Alt ត្រូវបានផ្តល់ពិន្ទុតាមផ្នែកនីមួយៗដូចដែលបង្ហាញខាងក្រោម។ ពិន្ទុសម្រាប់ កម្រិតនៃភាពស្មុគស្មាញ ការបង្ហាញពីជំនាញ និងគោលគំនិត (ភាពត្រឹមត្រូវ) និងកម្រិតនៃភាពស្មុគស្មាញ ការបង្ហាញពីជំនាញ និងគោលគំនិត ត្រូវបានបញ្ចូលគ្នាដើម្បីផ្តល់កម្រិតនិទ្ទេសរួម។

ចំណុចដាក់ពិន្ទុសម្រាប់តេស្ត MCAS-Alt និងពិន្ទុរបស់កូនអ្នក

	អក្សរសាស្ត្រអង់គ្លេស				
	កម្រិតនៃភាពស្មុគស្មាញ				
	1	2	3	4	5
ភាសា	0	0	0	0	0
ការអាន	0	0	0	0	0
សំណេរ	0	0	0	0	0

	គណិតវិទ្យា				
	កម្រិតនៃភាពស្មុគស្មាញ				
	1	2	3	4	5
គន្លឹះក្នុងការសរសេរអត្ថបទ អ្នកអាចមើលនៅក្នុងប្រអប់ខាងលើ នៅលើរបាយការណ៍របស់កូនអ្នក៖					
Expressions and Equations [កន្សោម និងសមីការ]	Number and Operations in Base Ten [ចំនួន និងប្រមាណវិធីក្នុងគោលដប់]		Ratios and Proportional Relationships [អនុបាត និងទំនាក់ទំនងសមាមាត្រ]		
Functions [អនុគមន៍]	Number and Operations – Fractions [ចំនួន និងប្រមាណវិធី - ប្រភាគ]		Statistics and Probability [ស្ថិតិ និងប្រូបាប៊ីលីតេ]		
Measurement and Data [រង្វាស់រង្វាល់ និងទិន្នន័យ]	Geometry [ធរណីមាត្រ]		The Number System [ប្រព័ន្ធលេខ]		
Operations and Algebraic Thinking [ប្រមាណវិធី និងការគិតបែបពិជគណិត]	Algebra [ពិជគណិត]		Number and Quantity [ចំនួន និងបរិមាណ]		

	វិទ្យាសាស្ត្រ និងបច្ចេកវិទ្យា/វិស្វកម្ម				
	កម្រិតនៃភាពស្មុគស្មាញ				
	1	2	3	4	5
គន្លឹះក្នុងការសរសេរអត្ថបទដែលអ្នកអាចមើលនៅក្នុងប្រអប់ខាងលើនៅលើរបាយការណ៍របស់កូនអ្នក៖					
Earth and Space Science [ផែនដី និងវិទ្យាសាស្ត្រលំហ]	Physical Sciences [វិទ្យាសាស្ត្ររូបវន្ត]				
Life Science [វិទ្យាសាស្ត្រជីវិត]					
Biology [ជីវវិទ្យា]					
Chemistry [គីមីវិទ្យា]					

ឯកសាររបស់កូនអ្នកត្រូវបានដាក់ពិន្ទុក្នុងផ្នែកដូចខាងក្រោម៖
កម្រិតនៃភាពស្មុគស្មាញ — របៀបដែលកូនរបស់អ្នកបង្ហាញពីស្តង់ដាររៀនសូត្រក្នុងមុខវិជ្ជានីមួយៗ (មុខវិជ្ជា)
5 - សិស្សបង្ហាញអំពីស្តង់ដារនៃការរៀនសូត្រតាមកម្មវិធីសិក្សាក្នុងកម្រិតជាច្រើន (បី ឬច្រើនជាងនេះ) ទៅតាមការរំពឹងទុកនៃកម្រិតនិទ្ទេសនៅក្នុងមុខជំនាញនេះ។
4 - សិស្សបង្ហាញអំពីស្តង់ដារនៃការសិក្សាតាមក្របខណ្ឌកម្មវិធីសិក្សាមួយចំនួនតូច (មួយ ឬពីរ) ទៅតាមការរំពឹងទុកនៃកម្រិតនិទ្ទេសនៅក្នុងមុខជំនាញនេះ។
3 - សិស្សបង្ហាញអំពីស្តង់ដារនៃការរៀនសូត្រតាមកម្មវិធីសិក្សាដែលត្រូវបានកែប្រែក្រោមការរំពឹងទុកនៃកម្រិតនិទ្ទេសនៅក្នុងមុខជំនាញនេះ។
2 - សិស្សបង្ហាញជាចម្បងលើជំនាញទំនាក់ទំនងក្នុងសង្គម ជំនាញចលនា និង/ ជំនាញប្រាស្រ័យទាក់ទង។ ក្នុងអំឡុងពេលបង្រៀនដោយផ្អែកលើស្តង់ដារនៃការរៀនសូត្រតាមក្របខណ្ឌកម្មវិធីសិក្សាក្នុងមុខជំនាញនេះ។
1- មុខជំនាញនេះឆ្លុះបញ្ចាំងអំពីមូលដ្ឋានគ្រឹះតិចតួច ឬគ្មានមូលដ្ឋានគ្រឹះ ឬមិនត្រូវគ្នានឹងស្តង់ដារនៃការរៀនសូត្រតាមក្របខណ្ឌកម្មវិធីសិក្សាសម្រាប់ការវាយតម្លៃ។
ការបង្ហាញជំនាញ និងគោលគំនិត — ភាគរយនៃការឆ្លើយតបត្រឹមត្រូវ (ជាក់ស្តែង)
4 - លទ្ធផលរបស់សិស្សមានភាពត្រឹមត្រូវ និងមានគុណភាពខ្ពស់ដោយស្របគ្នានៅក្នុងមុខជំនាញនេះ (ត្រឹមត្រូវពី76–100%)។
3 - លទ្ធផលរបស់សិស្សមានភាពត្រឹមត្រូវដ៏ច្រើន និងបង្ហាញអំពីការយល់ដឹងមួយចំនួននៅក្នុងមុខជំនាញនេះ (ត្រឹមត្រូវ ពី 51–75%)។
2 - លទ្ធផលរបស់សិស្សមានកម្រិត និងមិនស្របគ្នាដែលទាក់ទងទៅនឹងភាពត្រឹមត្រូវ និងបង្ហាញអំពីការយល់ដឹងមានកម្រិតនៅក្នុងមុខជំនាញនេះ (ត្រឹមត្រូវពី 26–50%)។
1 - លទ្ធផលរបស់សិស្សគឺមានភាពមិនត្រឹមត្រូវជាចម្បង និងបង្ហាញអំពីការយល់ដឹងតិចតួចបំផុតនៅក្នុងមុខជំនាញនេះ (ត្រឹមត្រូវពី 0–25%)។
M -មុខជំនាញនេះមានព័ត៌មានមិនគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីកំណត់ពិន្ទុនោះទេ។

ភាពឯករាជ្យរង្វាស់ការ — ចំនួននៃជំនួយដែលកូនរបស់អ្នកបានទទួល
4 - សិស្សតម្រូវឱ្យមានជំនួយតិចតួចបំផុតលើផ្នែករាងកាយ ចក្ខុ និងពាក្យសម្តីដើម្បីបង្ហាញអំពីជំនាញ និងគំនិតនៅក្នុងមុខជំនាញនេះ (ឯករាជ្យ 76–100%)។
3 - សិស្សតម្រូវឱ្យមានជំនួយមួយចំនួនលើផ្នែករាងកាយ ចក្ខុ និងពាក្យសម្តីដើម្បីបង្ហាញអំពីជំនាញ និងគំនិតនៅក្នុងមុខជំនាញនេះ (ឯករាជ្យពី 51–75%)។
2 - សិស្សតម្រូវឱ្យមានជំនួយញឹកញាប់លើផ្នែករាងកាយ ចក្ខុ និងពាក្យសម្តីដើម្បីបង្ហាញអំពីជំនាញ និងគំនិតនៅក្នុងមុខជំនាញនេះ (ឯករាជ្យពី 26–50%)។
1 - សិស្សតម្រូវឱ្យមានជំនួយទូលំទូលាយលើផ្នែករាងកាយ ចក្ខុ និងពាក្យសម្តីដើម្បីបង្ហាញអំពីជំនាញ និងគំនិតនៅក្នុងមុខជំនាញនេះ (ឯករាជ្យពី 0–25%)។
M -មុខជំនាញនេះមានព័ត៌មានមិនគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីកំណត់ពិន្ទុនោះទេ។
ការវាយតម្លៃខ្លួនឯង — ការយល់ដឹងរបស់កូនអ្នកអំពីលទ្ធផលរបស់ពួកគេ។
2 - ជាញឹកញាប់ សិស្សរៀបចំផែនការ កែតម្រូវដោយខ្លួនឯង តាមដាន កំណត់គោលដៅ និងឆ្លុះបញ្ចាំងនៅក្នុងមុខវិជ្ជានេះ ឧទាហរណ៍ជាច្រើនអំពីស្វ័យវាយតម្លៃត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងមុខជំនាញនេះ។
1 - សិស្សមិនសូវរៀបចំផែនការ កែតម្រូវដោយខ្លួនឯង តាមដាន កំណត់គោលដៅ និងឆ្លុះបញ្ចាំងនៅក្នុងមុខវិជ្ជានេះទេ មានតែឧទាហរណ៍មួយគត់អំពីស្វ័យវាយតម្លៃ ដែលបានរកឃើញនៅក្នុងមុខជំនាញនេះ។
M -ភស្តុតាងនៃការរៀបចំផែនការ ការកែតម្រូវដោយខ្លួនឯង ការតាមដានកិច្ចការ ការកំណត់គោលដៅ និងការឆ្លុះបញ្ចាំងមិនត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងឯកសាររបស់សិស្សនៅក្នុងមុខជំនាញនេះទេ។
លទ្ធផលទូទៅ — ចំនួននៃវិធីសាស្ត្រដែលបានប្រើដោយកូនរបស់អ្នកដើម្បីបង្ហាញចំណេះដឹង និងជំនាញ
2 - សិស្សបង្ហាញចំណេះដឹង និងជំនាញនៅក្នុងបរិបទជាច្រើន ឬប្រើវិធីសាស្ត្រជាច្រើន និង/ឬវិធីសាស្ត្រនៃការឆ្លើយតប និងការចូលរួមនៅក្នុងមុខជំនាញនេះ។
1 - សិស្សបង្ហាញចំណេះដឹង និងជំនាញក្នុងបរិបទមួយ ឬប្រើវិធីសាស្ត្រមួយ និង/ឬវិធីសាស្ត្រនៃការឆ្លើយតប និងការចូលរួមនៅក្នុងមុខជំនាញនេះ។

កម្រិតសមិទ្ធផលរបស់កូនអ្នក(✓)		
អក្សរសាស្ត្រអង់គ្លេស	គណិតវិទ្យា	វិទ្យាសាស្ត្រ និងបច្ចេកវិទ្យា/វិស្វកម្ម
គន្លឹះទៅកាន់អត្ថបទដែលអ្នកអាចមើលលើរបាយការណ៍របស់កូនអ្នក៖		
NOT ASSESSED FOR A STUDENT IN THIS GRADE [មិនបានវាយតម្លៃសម្រាប់សិស្សនៅក្នុងនិទ្ទេសនេះទេ]		
REQUIRED BUT NOT SUBMITTED [បានតម្រូវតែមិនបានដាក់បញ្ជូនទេ]		
STUDENT TOOK STANDARD TEST [សិស្សបានធ្វើតេស្តស្តង់ដារ]		
ABSENT [អវត្តមាន]		